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Notulen der Jaarlijkse Algemene Ledenvergadering der Bestuurskundige 
Interfacultaire vereniging Leiden in het bestuursjaar 2020-2021 

Gehouden op 28 oktober 2020 via Zoom. Aanvang: 19:00 uur.  

 
Online aanwezigen: Rick van Dijke (vz.), Puck Verheul (not.), Nadia Amenou, Gaby de 
Bruin, Daan Canne, Haije Dijkstra, Vincent van Duijn, Tess Franken, Marie-Laure Goedhart, 
Stan Hessing, Ida Hobma, Scott Holland, Esther ten Hove, Bob Keim, Sander Kieboom, 
Laura Klein, Canali Kormaz, Theo van der Leest, Brigitta Loenen, Jens Mekking, Joost 
Meyer, Jelle Noorman, Rebecca Plas, Manon van Rossum, Dylan Schreurs, Justin Spruit, 
Olav Spuij, Abel ter Steege, Jens Struik, Alan Tinkhof, Loes Velthuis, Mike Verlaan, Marc 
Visser, Zoë Vogelaar, Stephanie Walroud.  
 

1. Opening door de technisch voorzitter  
De vergadering wordt geopend om 19:05. 

2. Vaststellen van de agenda  
De agenda wordt goedgekeurd. 

3. Ingekomen stukken  
 
Puck leest de volgende ingekomen stukken voor: 

 
 
Beste 36ste,  
  
Bij deze zou ik graag Alan Tinkhof willen machtigen deze alv. 
  
Met vriendelijke groet,  
  
Thomas Augustinus 
  

 
 
Geacht bestuur en ALV,  
 
Hierbij wil ik mededelen dat ik niet aanwezig ben voor de eerste digitale ALV van de BIL 
(die hopelijk ook meteen de laatste is). Ik machtig hierbij Nadia Amenou om voor mij te 
stemmen. Veel plezier vanavond en hou moed, betere tijden komen eraan.  
 
Veel liefs, 
 
Evert van Dieën  
 
Haags weetje: op de Binnenhof was, in de 16de eeuw, de eerste tennisbaan van Nederland te 
vinden. 
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Beste B.I.L.-bestuur, 
 
Hierbij geef ik mijn machtiging voor de ALV aan Rebecca Plas. Veel succes vanavond. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Maarten Korbijn 
 

 
 
Beste secretaris, best bestuur van Duijn (van Duijn),  
 
Bij deze zou ik graag Haije Dijkstra willen machtigen voor de ALV van vanavond. 
 
Ik wens jullie allen veel succes met deze bijzondere online ALV! 
 
Met vriendelijke groet, 
Emma Nordkamp 
 

 
 
Beste secretaris der B.I.L., 
  
Graag zou ik de uiterst competente heer Haije Dijkstra willen machtigen voor de ALV van 
vanavond.  
  
Met hartelijke groet, 
  
Justin Spruit 
 

 
 
Lief 36e, 
 
Bij dezen machtig ik Sander Kieboom voor de Beleids-ALV op 28 oktober 2020.  
Ik wens jullie veel succes vanavond! 
 
Hartelijke groet, 
 
Céline van der Boom 
 

 
 
Lief 36e, 
 
Bij deze machtig ik, Suzan Saris, Sander Kieboom voor de alv van 28 oktober 2020. Heel 
veel succes! 
 
Groetjes, 
Suzan 
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Hierbij wil ik graag Rebecca Plas machtigen om voor mij te stemmen op de ALV. 
 
Met Vriendelijke groet, 
 
Martijn Weber 
 

 
 
Hoi   
 
Ik ben er niet, dus machtig ik Dylan Schreurs. 
 
Joe Joe 
 
Harm Westerop 
 
PS: als je langzaam internet hebt moet je de toetsen ctrl en w tegelijk indrukken 
 

 
 

4.  Mededelingen 
Rick heeft een aantal huishoudelijke mededelingen. Hij verzoekt iedereen zich via de chatbox 
present te melden en vraagt of wanneer iemand de ALV wil verlaten dit ook in de chatbox wil 
melden. Hij geeft aan dat het mogelijk is om te stemmen en geeft aan dat dat via een google 
formulier zal gebeuren. Dit zal verder worden uitgelegd wanneer hier sprake van is. Puck zal 
dan een link naar het formulier sturen in de chatbox. Rick verzoekt de ALV om wederom de 
chatbox te gebruiken wanneer er een motie wordt ingediend. Hij verzoekt de ALV de functie 
van ‘raise hand’ te gebruiken wanneer er vragen zijn. Tot slot verzoekt hij iedereen om de 
webcam aan te zetten en verder de microfoon op mute te zetten. 
 
Vincent heeft ook een mededeling. Hij geeft aan dat er dinsdag jongstleden twee kleine 
aanpassingen zijn ingevoerd in het beleidsplan van Commissaris Buitenland. De eerste 
aanpassing is dat het aantal activiteiten tijdens een reis niet één maar twee per dag zullen zijn. 
De tweede aanpassing is dat de AJD van tevoren ook een aantal alternatieven gaat verzinnen 
mocht de AJD geen doorgang vinden. Deze wijzigingen worden ook bij de inhoudelijke 
toelichting op het beleidsplan besproken.  
 

5. Instellen stemcommissie  
Rick geeft aan dat vanwege efficiënte Haije en Nadia van tevoren zijn gevraagd om de 
stemcommissie te vormen. Niemand heeft hier bezwaar tegen, dus worden zij ingesteld als 
stemcommissie. 
 
6. Behandelen Financieel Beleid Bestuur ‘Van Duijn’ 2020-2021 
 
Daan begint met de behandeling van financieel beleid en verzoekt de ALV onder de post 
inkomsten het kopje AUB tot rente te lezen. Hier zijn geen vragen over.  
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Daan verzoekt de ALV onder de post inkomsten het kopje opbrengsten onvoorzien tot 
vrijgekomen lustrumreserveringen te lezen. Hier zijn geen vragen over.  
Daan verzoekt de ALV onder de post uitgaven het kopje AUB tot en met activiteiten te lezen. 
Haije vraagt waarom de begroting van acquisitie is gestegen. Daan geeft aan dat dit komt door 
COVID-19. De universiteit heeft aangegeven dat er alleen formele activiteiten mogen worden 
georganiseerd, er is dus meer geld nodig voor onder andere catering en wellicht zaalhuur.  
 
Daan verzoekt de ALV onder de post uitgaven het kopje Dies tot en met alumniblad te lezen. 
Haije heeft een vraag over het alumniblad maar er wordt afgesproken om dat bij het beleid 
van Commissaris Onderwijs te behandelen. Olav vraagt waarom er 400 euro minder is 
begroot voor het verenigingsblad. Daan geeft aan dat er is gekozen om het verenigingsblad in 
PDF te maken dus is er minder geld voor nodig.  
 
Daan verzoekt de ALV onder de post uitgaven het kopje almanak tot en met facilitair te lezen. 
Hier zijn geen vragen over. 
 
Daan verzoekt de ALV onder de post uitgaven het kopje lustrumreservering tot en met 
vrienden van de B.I.L. te lezen. Dylan vraagt waar de 350 euro die is begroot voor de B.E.L. 
commissie voor bestemd is. Daan geeft aan dat het in voorgaande jaren moeilijk is gebleken 
om mensen te motiveren om mee te doen aan de B.E.L. panels. Er is meer geld begroot om 
tegoedbonnen te kopen die participanten van de panels kunnen winnen. Hier is voor gekozen 
om leden enthousiaster te maken voor de panels. Sander vraagt of het wel wenselijk is om een 
financiële tegemoetkoming te verbinden aan de B.E.L. panels. Daan geeft aan dat dit niet het 
geval is maar dat de tegoedbonnen worden verloot onder de participanten. Nadia vraagt of er 
al is nagedacht over hoe de tegoedbonnen verloot gaan worden. Daan geeft aan dat dit beter 
kan worden behandeld bij het beleid van Commissaris Onderwijs.  
 
Daan verzoekt de ALV om onder de het kopje toelichting inkomsten het puntje AUB tot en 
met rente te lezen. Hier zijn geen vragen over.  
 
Daan verzoekt de ALV om onder het kopje toelichting inkomsten het puntje opbrengsten 
onvoorzien tot en met vrijgekomen lustrumreservering te lezen. Hier zijn geen vragen over.  
 
Daan verzoekt de ALV om onder het kopje toelichting uitgaven het puntje AUB tot en met 
activiteiten te lezen. 
 
Daan verzoekt de ALV om onder het kopje toelichting uitgaven het puntje Dies tot en met 
verenigingsblad te lezen. Haije geeft aan dat er geruchten rondgaan dat er wordt overgestapt 
van drukker. Hij vraagt of de uitgaven voor het verenigingsblad dan niet lager moeten worden 
begroot. Daan geeft aan dat dit nog niet zeker is en dat hij dat daarom niet heeft doorgevoerd 
in de begroting.  
 
Daan verzoekt de ALV om onder het kopje toelichting uitgaven het alumniblad tot en met 
drukken/printen te lezen. Hier zijn geen vragen over. 
 
Daan verzoekt de ALV om onder het kopje toelichting uitgaven het puntje facilitair tot en met 
vrienden van de B.I.L. te lezen. Hier zijn geen vragen over. 
 
Het financieel beleid van bestuur ‘Van Duijn’ wordt goedgekeurd.  
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7.  Behandeling beleidsplan Bestuur ‘Van Duijn’ 2020-2021 

 I. Voorzitter 

Vincent verzoekt de ALV het kopje voorwoord te lezen en licht deze toe. Hier zijn geen 
vragen over. 

Vincent verzoekt de ALV onder het kopje inleiding het speerpunt toegankelijkheid te lezen en 
licht deze toe. Nadia vraagt hoe het bestuur de toegankelijkheid gaat waarborgen nu veel 
activiteiten online zullen zijn. Vincent geeft aan dat dit inderdaad lastig wordt, maar dat het 
bestuur nu al erg actief is in de groepsapps en de mensen ook via promotie en de nieuwsbrief 
te benaderen. Daarnaast geeft hij aan dat het bestuur de leden aanmoedigt om ons ook privé te 
benaderen. Gaby geeft aan dat de universiteit zou helpen met het betrekken van leden en ze 
vraagt in hoeverre wij hierbij hulp hebben gekregen. Vincent geeft aan dat er niet echt aan 
onze verwachtingen is voldaan maar dat ze ons wel actief hebben benaderd met initiatieven 
die ze zelf hebben bedacht en daar onze hulp bij wilden. Het opbouwen van een platform is 
daarentegen niet gebeurd.  

Vincent verzoekt de ALV onder het kopje inleiding het speerpunt veiligheid te lezen en licht 
deze toe. Haije vraagt of het echt zo is dat er geen fysieke activiteiten kunnen worden 
georganiseerd. Vincent geeft aan dat dit inderdaad een aantal dagen geleden is veranderd. Uit 
het verenigingsoverleg is gekomen dat educatieve activiteiten wel fysiek op de universiteit 
mogen worden georganiseerd. Dit is dus een verbetering. 

Vincent verzoekt de ALV onder het kopje inleiding het speerpunt gezelligheid te lezen en 
licht deze toe. Sander vraagt of wij ook het mentoraat van het eerste jaar betrekken bij de 
gezelligheid van de B.I.L.. Vincent geeft aan dat we dit op dit moment niet doen omdat ze 
voornamelijk gericht op het onderwijs. Sander geeft aan dat dit niet het geval is omdat ze ook 
sociale activiteiten organiseren. Hij geeft mee als idee om de mentoren hierbij te betrekken. 
Ida geeft aan dat veel studentmentoren al actief lid zijn van de B.I.L. wat ons enorm helpt bij 
onder andere het promoten van activiteiten. Daarnaast geeft ze aan dat de mentorgroepen erg 
van elkaar kunnen verschillen in enthousiasme voor de B.I.L. en in het algemeen sociale 
activiteiten. Sander geeft mee om de actieve leden binnen mentoraatgroepen dan echt te 
gebruiken. Er is een opmerking in de chat dat de mentoraat ook online is.  

Vincent verzoekt de ALV het kopje bestuur te lezen en licht deze toe. Hier zijn geen vragen 
over 

Vincent verzoekt de ALV het kopje leden te lezen en licht deze toe. Sander vraagt in wat voor 
situatie de voorzitter een bemiddelende rol zou moeten spelen tussen leden? Vincent geeft aan 
dat hij denkt dat dit soort conflicten verschillend van aard kunnen zijn. Hij denkt dat dit 
vooral zal zijn op persoonlijk gebied of een onderwijs gerelateerd conflict.  

Vincent verzoekt de ALV de kopjes Raad van Advies en ALV te lezen en licht dit toe. Hier 
zijn geen vragen over.  
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Vincent verzoekt de ALV het kopje beschermheer te lezen en licht deze toe. Vincent geeft aan 
dat de beschermheer vervangen zal worden en hij geeft hier drie verschillende alternatieve 
personen voor. Hier zijn verder geen vragen over.  

Vincent verzoekt de ALV het kopje statuten te lezen en licht deze toe. Haije vraagt hoe duur 
het precies is om de statuten te wijzigen. Vincent geeft aan dat de precieze prijs niet duidelijk 
is. Het is nog een voornemen dus er gaat verder worden uitgezocht hoeveel het precies gaat 
kosten. Dit zal bij de halfjaarlijkse ALV worden uitgelegd. Daan vult aan dat dit geld uit het 
eigen vermogen zal komen omdat dit niet alleen van toepassing is op het huidige bestuur maar 
op de besturen van komende jaren. Haije vraagt welke punten er, naast het online stemmen, 
worden gewijzigd. Vincent geeft aan dat dit bijvoorbeeld ook gaat over het termijn van de 
kascommissie.  

Vincent verzoekt de ALV de kopjes Comité van aanbeveling en Faculteit te lezen en licht dit 
toe. Hier zijn geen vragen over.  

Vincent verzoekt de ALV de kopjes Instituut en LOB te lezen en licht dit toe. Hier zijn geen 
vragen over. 

Vincent verzoekt de ALV de kopjes LCB en StOP te lezen en licht dit toe. Olav vraagt of er 
nog steeds het plan bestaat om te bieden op het organiseren van het LCB. Vincent geeft aan 
dat dit wel het geval is, maar dat het uit te beleidsstukken is gehaald vanwege de onzekerheid 
die de coronacrisis met zich mee brengt. Dylan vraagt of we het verloop van de crisis 
afwachten of niet. Vincent zegt dat een bod wel vrij vroeg van tevoren moet worden opgezet, 
dus het is lastig om dit nu te bepalen. Nadia geeft aan dat het LCB voor het jaar 2021 is, dus 
dan is corona hoogstwaarschijnlijk niet meer relevant. Vincent zegt dat dit inderdaad zo is, 
dus dat het bestuur dit nog verder gaat bespreken.   
 
Vincent verzoekt de ALV het kopje VerO te lezen en licht dit toe. Hier zijn geen vragen over.  
 

II. Secretaris 
 
Puck verzoekt de ALV het kopje ledenadministratie te lezen en licht deze toe. Haije merkt op 
dat het aantal afgenomen leden niet overeenkomt met het percentage van 25 procent 
ledenuitstroom dat staat vermeld in het financieel verslag. Daan geeft aan dat deze uitstroom 
al eerder is begonnen dan de vermelde datum in de ledenadministratie. Jens vraag aan Daan of 
dit niet over de storneringen gaat. Daan geeft aan dat dit juist is.  
 
Puck verzoekt de ALV het kopje communicatie te en licht deze toe. Gaby geeft aan dat ze erg 
positief is over de communicatie naar de leden toe ondanks de coronacrisis. Verder zijn hier 
geen vragen over. 
 
Puck verzoekt de ALV de kopjes promotie en sociale media te lezen en licht deze toe. 
Stephanie geeft haar complimenten over de Instagram. 
 
Puck verzoekt de ALV de kopjes website en archief te lezen en licht dit toe. Haije vraagt of 
de edities van straks alle Haagsch Kwartiertjes te uploaden zullen zijn vanaf de website. Puck 
geeft aan dat dit ze dit inderdaad van plan is.  
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Puck verzoekt de ALV de kopjes B.I.L.-kamer en B.I.L.’er van de maand te lezen en licht dit 
toe.  Hier zijn geen vragen over.  
 
Puck verzoekt de ALV de het kopje Almanak commissie te lezen en licht deze toe. Nadia 
vraag hoe ze de almanak gaat vullen aangezien er in het eerste halfjaar niet veel zal gebeuren 
vanwege de coronacrisis. Puck geeft aan dat dit inderdaad moeilijk kan worden, maar dat ze 
er vertrouwen in heeft dat ze hier samen met de commissie iets moois voor gaat verzinnen. 
Nadia geeft als tip om leden te betrekken bij de almanak. Olav geeft aan dat hij heeft gehoord 
dat de BB en ’t Haagsch Kwartiertje misschien een andere drukker gaan gebruiken. Hij vraagt 
waarom de almanak wel bij Orangebook blijft. Puck geeft aan dat Orangebook is 
gespecialiseerd in het drukken van almanakken. Daarnaast is er goed contact met de 
contactpersoon van Orangebook en zij bieden ook een inspiratiecursus en een InDesign-
cursus waar behoefte aan is. Ida geeft aan dat het voor de BB en ’t Haagsch Kwartiertje erg 
veel inkosten scheelt om voor een andere drukker te kiezen en dit niet het geval is voor de 
almanak. Nadia vraagt of er geen schaalvoordelen zijn bij Orangebook. Vincent geeft aan dat 
dit naar zijn weten niet het geval is, maar dat het contract wordt onderzocht en als dit wel zo 
mocht zijn kan dit plan veranderen. Nadia geeft aan dat er wel rekening moet worden 
gehouden met de advertenties van Orangebook. Loes geeft aan dat dit niet echt nodig is omdat 
ze in de almanak zullen blijven staan en ’t Haagsch Kwartiertje in PDF zal worden gemaakt. 
Nadia begrijpt dit maar geeft ook aan dat dit ook geldt voor de BB en voor als ’t Haagsch 
Kwartiertje toch wordt geprint hier wel over moet worden nagedacht. Loes geeft aan dat er 
niet minder inkomsten zijn door het ontbreken van advertenties en dat er bovendien een 
besparing is door het overstappen op een andere drukker. Haije geeft verder aan dat de 
besparing voor de BB enorm is en dat de advertentie van Orangebook lager is. Nadia geeft 
aan dat die advertenties 150 bedragen en dat dit dus moet worden besproken.  
 
Olav vraagt of de commissiebokaal nog wordt gebruikt dit jaar. Puck geeft aan dat dit 
inderdaad niet in het beleidsplan staat, maar dat dit nog wel wenselijk is om te doen.  
 

III. Penningmeester 
 
Daan verzoekt de ALV het kopje samenvattingen te lezen en licht deze toe. Hier zijn geen 
vragen over.  
 
Daan verzoekt de ALV de kopjes commissiestructuur en communicatie met de commissie 
penningmeesters te lezen en licht dit toe. Hier zijn geen vragen over.  
 
Daan verzoekt de ALV het kopje kascommissies te lezen en licht deze toe. Hij vindt de 
communicatie met de kascommissie goed verlopen. Nadia zegt dat de kascommissie trots op 
hem is.  
 
Daan verzoekt het kopje het normaal laten verlopen van het jaar te lezen en licht deze toe. 
Hier zijn geen vragen over. 
 

IIII. Commissaris Onderwijs 
 
Ida verzoekt de ALV het kopje B.I.L.-bundels te lezen en licht deze toe. Hier zijn geen vragen 
over. 
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Ida verzoekt de ALV het kopje boekverkoop te lezen en licht deze toe. Hier zijn geen vragen 
over. 
 
Ida verzoekt de ALV het kopje Onderwijscommissie te lezen en licht deze toe. Hier zijn geen 
vragen over. 
 
Ida verzoekt de ALV het kopje B.E.L.-commissie te lezen en licht deze toe. Hier zijn geen 
vragen over. 
 
Ida verzoekt de ALV het kopje Bestuurskundige Berichten commissie te lezen en licht deze 
toe. Nadia vraagt of de grootte van de commissie geen probleem gaat vormen en vraagt hoe 
Ida daar mee om zal gaan en hoe ze daar de leiding over gaat houden. Ida geeft aan dat het 
klopt dat de commissie groot is. Dat komt omdat er veel interesse was voor de commissie en 
dat een groot deel van de commissie van vorig jaar graag nog door wilde gaan. Omdat de 
commissie net is heropgericht en omdat er ambitieuze plannen zijn, leek het haar dan ook 
verstandig om de mensen in de commissie te houden die ervaring hebben. Ook geeft ze aan 
dat er tot nu toe geen problemen zijn geweest omtrent de grootte van de commissie. Nadia 
vraagt of het dan niet beter is om de commissie op te splitsen in een commissie voor de 
podcast en een commissie voor de BB. Ida geeft aan dat het niet genoeg is om een commissie 
voor de podcast te maken, zeker omdat de podcast voornamelijk over de BB editie gaat. 
Sander geeft aan dat Ida hier gelijk in heeft en zegt dat ze het tot nu toe heel goed doet. Haije 
is het hier mee eens en geeft aan dat de commissie net iets anders is dan andere commissies 
van de B.I.L..  
 
Sander draag een ander punt aan, namelijk over de 300 euro die eerst was begroot voor 
activiteiten van de BB commissie maar die nu is weggehaald uit de begroting. Hij vraagt hier 
dan ook toelichting over. Daan geeft aan dat de BB commissie niet gericht is op het 
organiseren van activiteiten, ook al is het heel mooi dat de commissie zo enthousiast is dat ze 
dit wel wil doen. Hierdoor is de 300 euro die in eerste instantie was begroot voor de BB 
commissie, is verschoven naar Commissaris Extern. Hierdoor moet er worden samengewerkt 
met de Commissaris Extern om evenementen te organiseren met de invloed van de BB. Daan 
biedt wel zijn excuses aan voor de gebrekkige communicatie hierover. Sander geeft aan dat 
hij het hier niet mee eens is omdat de commissie al meer doet dan alleen het alumniblad 
maken, maar ze heeft bijvoorbeeld ook een podcast en er zijn mensen specifiek aangenomen 
om evenementen te organiseren. Hij snapt dat ook niet waarom er samen moet worden 
gewerkt met Commissaris Extern. Daan geeft aan dat hij het niet eens is met de redenatie dat 
de podcast iets heel anders is dan het alumniblad. Daarentegen is het maken van een podcast 
wel weer heel anders dan het organiseren van evenementen. Daan geeft ook aan dat hij snapt 
dat de commissie het niet fijn vindt om met Commissaris Extern samen te werken en daarom 
kan dit later natuurlijk nog veranderen. Haije vindt dat de redenatie van Daan niet klopt, 
omdat in het beleidsplan staat de BB commissie van plan is om dit jaar evenementen te 
organiseren. Hij geeft aan dat het dan ook heel logisch is als hier geld voor wordt begroot. 
Haije vraagt ook aan Daan van wie hij heeft gehoord dat de BB commissie niet gericht is op 
het organiseren van evenementen. Daan geeft aan dat hij dit van Nadia als lid van de 
Kascommissie heeft gehoord. Nadia geeft aan dat ze alleen heeft gezegd dat de BB commissie 
verantwoordelijk is voor het maken van het alumniblad. Als de BB wel activiteiten gaat 
organiseren zal het veel gaan lijken op commissie Extern en wordt het dus een andere 
commissie. Ze geeft ook aan dat ze niet wist dat er geld was toegezegd aan de BB commissie. 
Daan zegt dat hij dat inderdaad niet had doorgegeven aan Nadia en biedt hier zijn excuses 
voor aan. Ida geeft aan dat ondanks dat de 300 euro nu begroot staat bij de commissie Extern 
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het natuurlijk niet betekent dat de BB commissie hier niets mee kan doen. Het is namelijk de 
bedoeling om de commissies samen te laten werken. Olav geeft aan dat het financieel beleid 
al is goedgekeurd, en de BB commissie dus wel evenementen kan organiseren maar alleen 
met het geld dat er nu voor is. Daan geeft aan dat de BB commissie hoogstwaarschijnlijk van 
drukker gaan wisselen waardoor er extra geld vrijkomt. Rebecca zegt dat ze ook geen 
voorstander is van samenwerking met de commissie Extern omdat de commissies 
verschillende kerntaken hebben, maar dat de commissies natuurlijk allebei nog andere taken 
kunnen hebben. Het debat wat de BB commissie wil organiseren sluit aan op een artikel uit 
het alumniblad en daarom zou het ook niet logisch zijn om samen te werken met de 
commissie Extern. Laura geeft hier als reactie op dat de commissie Extern in het leven is 
geroepen met twee doelen, namelijk acquisitie en het organiseren van formele activiteiten. 
Ondanks dat een evenement gerelateerd is aan de Bestuurskundige Berichten, is het nog 
steeds een formele activiteit en valt het dus eigenlijk onder Extern. Laura geeft wel aan dat ze 
denkt dat de samenwerking met de BB commissie helemaal goed gaat komen. Ida voegt daar 
aan toe dat het overstappen naar een andere drukker veel meer geld op gaat leveren dan wat er 
in eerste instantie begroot was voor evenementen van de BB commissie.  
 
Sander stelt voor dat het wellicht handig is om de discussie te splitsen. Ten eerste een 
discussie over de vraag of het überhaupt wenselijk is dat de BB commissie evenementen gaat 
organiseren, en ten tweede een discussie over de kwestie over het geld. Daarnaast geeft 
Sander aan dat het laatste punt al naar voren kwam tijdens de behandeling van de financiële 
stukken, maar dat werd besloten om dit punt door te schuiven naar het stuk over Commissaris 
Onderwijs. Er kan dus niet worden gezegd dat ‘het financiële beleid als ik goedgekeurd en er 
dus niets meer aan kan veranderen. Daan geeft hem hier gelijk in. Sander gaat verder in over 
de wenselijkheid van het organiseren van evenementen door de BB commissie. Naar zijn 
mening is dit zeker wenselijk en is het erg ingewikkeld om samen te gaan werken met de 
commissie Extern aangezien de BB commissie zo groot is. Hij stelt dat het wellicht 
praktischer zou zijn om deze taak bij één commissie te houden. Haije geeft aan dat de 
wisseling van drukkerij nog een onzekere zaak is, en dat de Penningmeester eerder al had 
aangegeven dat onzekere inkomsten of uitgaven niet worden begroot. Daan geeft aan dat dit 
klopt.  
 
Rick vraagt of er mensen zijn die erop tegen zijn dat de Bestuurskundige Berichten commissie 
evenementen gaat organiseren. Ida voegt hieraan toe dat dit een experiment is en het dus niet 
betekent dat dit voor de komende jaren ook zo hoeft te zijn. Er wordt gekeken naar wat er 
mogelijk is. Vincent geeft aan dat het inderdaad zeker de bedoeling is dat de BB commissie 
een evenement gaat organiseren dit jaar. Hier moet wel overzicht in worden gehouden en 
daarom wordt het geld nu bij Extern gehouden. Rick concludeert dat er wel steun is voor het 
voorstel dat de BB commissie activiteiten gaat organiseren.  
 
Rick draagt het tweede punt aan, namelijk de vraag of de BB commissie samen moet werken 
met Commissaris Extern voor het organiseren van deze activiteiten. Sander geeft aan dat hij 
dit, als voorzitter van de commissie, niet wenselijk vindt. Ook geeft hij aan dat er specifieke 
mensen zijn aangenomen die dit op zich gaan nemen en hij zegt dat de commissie competent 
genoeg is om dit te doen. Daarnaast vindt hij het logisch dat als er zo’n experiment plaats gaat 
vinden, er wel budget voor naar de desbetreffende commissie gaat. Laura is het er volledig 
mee over eens dat de BB commissie competent genoeg is om zelf activiteiten te organiseren. 
Ze voegt hier aan toe dat het niet de bedoeling is dat er met de volledige commissie wordt 
samengewerkt, maar slechts dat er met haar wordt overlegd over het plan en de kosten die 
daar aan vastzitten. Daarnaast geeft ze aan dat als de commissie het hier niet mee eens is, ze 
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hier geld uit hun eigen budget voor kunnen uittrekken. Vincent geeft aan dat hij hoopt dat de 
commissie dit ziet als een stapje in het leerproces en hij denkt dat de samenwerking met 
Extern geen enkel probleem zal zijn. Hij stelt daarnaast ook dat dit een overbruggingsjaar is, 
en het dus verstandig om de expertise van Extern te gebruiken bij het organiseren van de 
evenementen.  
 
Olav geeft aan dat als iemand het niet eens is met dit beleid dat er een motie ingediend kan 
worden. Het is wel lastig omdat het financieel beleid officieel al is goedgekeurd. Sander geeft 
aan dat hij de principiële discussie over de begroting niet begrijpt aangezien Laura net 
aangeeft dat ze de BB commissie wel competent genoeg acht om met geld om te gaan. 
Daarnaast geeft hij aan dat de commissie volgens het bestuur wel zelfstandig het geld mag 
uitgeven dat vrijkomt door een wisseling van drukker, maar niet de 300 euro die in eerste 
instantie begroot was voor evenementen van de BB. Daan geeft aan dat hij snapt wat Sander 
zegt, maar dat dit niet is wat hij bedoelt. Hij legt uit dat de 300 euro nog niet voor de BB 
commissie is bestemd, omdat de commissie niet is ingericht op het organiseren van 
evenementen. Als de BB commissie met eigen budget een succesvol evenement organiseert, 
kan dit volgend jaar wel in het beleid over de BB commissie worden betrokken.  
 
Haije dient een motie in tegen het beleid van het 36e bestuur over het budget van de 
Bestuurskundige Berichten commissie. Rick leest de motie voor. Hierin staat dat het bestuur 
heeft ingestemd met het initiatief van de BB commissie om evenementen te organiseren na de 
aanlevering van een positionpaper van de commissie. Verder heeft de Commissaris Onderwijs 
in een online vergadering toezegging gedaan op extra budget dat beschikbaar wordt gesteld 
voor het organiseren van evenementen. De commissie was daarom verrast door de wijziging 
in het financiële beleid van het bestuur. Samenwerking met Commissaris Extern zou 
ingewikkeld zijn en het bestuur heeft aangegeven dat de BB commissie competent geacht 
wordt om met het geld om te gaan. In deze motie wordt het bestuur verzocht commissies te 
informeren als toezeggingen worden ingetrokken en de ALV wordt verzocht in te stemmen 
met de oorspronkelijke toezegging van 300 euro voor het organiseren van evenementen. 
Getekend door Haije Dijkstra, Sander Kieboom en Rebecca Plas.  
 
Vincent geeft een stemverklaring tegen de motie en licht deze toe. Ten eerste geeft hij aan dat 
er in de motie een valse situatie wordt geschetst door te constateren dat er 300 beloofd was 
aan de BB commissie en dat deze toezegging uiteindelijk is ingetrokken. Dit geld is wel 
beschikbaar voor de BB commissie, maar is voor nu begroot bij Extern. Extern gaat dit geld 
dan ook niet uitgeven, maar wacht op inhoudelijke input van de BB commissie over een debat 
dat gaat over een artikel uit de Bestuurskundige Berichten. Namens het bestuur geeft hij aan 
dat hij denkt dat dit het beste is aangezien de BB in een overgangsjaar zit. Hier komt nog bij 
dat Extern expertise heeft in het organiseren van formele activiteiten en dat er door 
samenwerking tussen de BB commissie en Extern er een goed overzicht kan worden 
gehouden van alle formele activiteiten die worden georganiseerd. De BB commissie zal dus 
samen met Extern een formele activiteit organiseren en het bestuur heeft hier alle vertrouwen 
in.  
 
Puck leest de tussentijds ingekomen stukken voor: 
 

 
 
Lief 36e, 
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Ik machtig hierbij Stan Hessing voor het verdere verloop van de ALV. 
Fijne avond en laat je niet gek maken. 
 
Thanks Rick voor het voorzitten! 
 
Liefs, 
Gaby de Bruin 
 

 
 
Beste Puck, 
  
Ik wens terug te komen op wat ik net zei. Ik onmachtig Pepijn Kouwenhoven en machtig 
Nadia Amenou. 
Bedankt voor alle moeite! 
  
Groetjes, 
 
Can 
  

 
 
Dag beste B.I.L. bestuur, bij deze machtig ik, Laura Mausolf, Haije Dijkstra om namens mij 
te stemmen tijdens de ALV van 28/10/2020.  
 
Groetjes,  
 
Laura 
 

 
  
 
Rick vraagt of er nog vragen of opmerkingen over de motie en de stemverklaring tegen de 
motie zijn. Rebecca vraagt aan Vincent hoe hij het voor zich zou zien als de commissie 
Extern het geld beheert en wacht op input van de BB commissie en of de 300 euro dan niet 
gebruikt zal worden voor formele activiteiten van de commissie Extern. Vincent geeft aan dat 
de BB commissie zelf met een initiatief en een plan moet komen voor een activiteit. Als zij dit 
niet doen, wordt het geld ook niet uitgegeven. Haije vraagt of Extern dan als een soort bank 
gaat fungeren waarbij de commissie bepaalt of een activiteit goed genoeg is. Vincent reageert 
hierop door te zeggen dat Extern zeker geen bank is en dat er iemand van het bestuur bij 
Extern zit. Daarnaast gaat Extern ook niet bepalen of een voorstel van de BB commissie goed 
genoeg is, want de inhoud van de activiteit bepaalt de BB. Hij geeft wel aan dat hij de 
verwarring snapt omdat het bestuur wellicht de illusie heeft gewekt dat het wenselijk is dat er 
wordt afgesnoept van het budget van de BB commissie, maar er is zeker 300 euro beschikbaar 
voor de BB commissie. Nadia geeft aan dat ze denkt dat alle meningen nu wel duidelijk zijn 
en ze wil duidelijk maken dat er nu opnieuw gestemd gaat worden over het financieel beleid. 
Dit is niet de bedoeling en moet in het vervolg dus beter worden gecommuniceerd.   
 
Rick geeft aan dat het tijd is om te stemmen over de motie. Hij legt uit dat stemmen kan via 
het Google formulier dat Puck in de chat heeft gestuurd. Leden kunnen in dit formulier 
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aangeven of ze vóór of tegen de motie stemmen. Als een lid door één of meerdere personen 
gemachtigd is, moet hij of zij dit voor zichzelf invullen en nog een keer voor degenen die 
hij/zij hebben gemachtigd.  
 
Voor de motie van Haije, Sander en Rebecca zijn 12 stemmen voor, 21 stemmen tegen en 7 
blanco stemmen. De motie is hiermee verworpen.  
 
Ida verzoekt de ALV het kopje het instituut te lezen en licht deze toe. Sander geeft aan dat 
Café de Campus wellicht ook online kan plaatsvinden maar dat hier creatieve oplossingen 
voor nodig zijn. Ida zegt dat dit juist is en dat de beslissingen hiervoor bij de assessor en het 
Instituut ligt. 
 
Ida verzoekt de ALV het kopje voorlichtingsdagen te lezen en licht deze toe. Hier zijn geen 
vragen over.  
 
Ida verzoekt de ALV het kopje trainingen te lezen en licht deze toe. Dylan vraagt wat het nut 
is van een Excel training aangezien het vak Statistiek in blok 3 voor de eerstejaars al een 
Excel cursus is. Ida geeft aan dat het zeker zin heeft om een Excel training te geven aangezien 
veel studenten moeilijkheden hebben met Excel. Dylan vindt dit goed maar geeft wel de tip 
om het Instituut hierbij te betrekken. 
 

IV. Commissaris Intern 
 
Loes verzoekt de ALV het kopje Diescommissie te lezen en licht deze toe. Hier zijn geen 
vragen over. 
 
Loes verzoekt de ALV het kopje Commissie Informeel te lezen en licht deze toe. Hier zijn 
geen vragen over. 
 
Loes verzoekt de ALV het kopje Introductiecommissie te lezen en licht deze toe. Nadia vraagt 
of er nog iets wordt georganiseerd voor de huidige eerstejaars die geen EJD hebben gehad. 
Loes geeft aan dat hier wel een plan voor was, maar dat dit door de coronamaatregelen geen 
doorgang kon vinden.  
 
Loes verzoekt de ALV het kopje Redactie te lezen en licht deze toe. Hier zijn geen vragen 
over. 
 
Loes verzoekt de ALV het kopje locatie en voorzieningen te lezen en licht deze toe. Hier zijn 
geen vragen over. 
 

V. Commissaris Buitenland 
 
Scott geeft ten eerste een persoonlijke toelichting op zijn beleid. Dit heeft voornamelijk 
betrekking op zijn plannen voor de reizen ten tijde van de coronacrisis. Daarnaast geeft hij de 
maatregelen van de universiteit weer en geeft hij aan dat deze leidend zijn voor de invulling 
van de reizen dit jaar. Hier zijn geen verdere vragen over.  
 
Scott verzoekt de ALV het kopje Korte Reis te lezen en licht deze toe. Hier zijn geen vragen 
over. 
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Scott verzoekt de ALV het kopje Lange Reis te lezen en licht deze toe. Dylan vraagt of de 
Korte Reis in deze omstandigheden nog steeds 6 dagen is en de Lange Reis langer. Scott geeft 
aan dat dit nog onduidelijk is en dat het afhangt van de coronamaatregelen tegen die tijd. 
Dylan vraagt of het dan het plan is om de Lange Reis luxer te maken omdat de maximale 
ledenbijdrage nog steeds wel 700 euro is. Scott geeft aan dat de ledenbijdrage inderdaad een 
maximaal bedrag is en dat het hoogstwaarschijnlijk wel lager zal uitvallen als de Lange Reis 
binnen Europa plaats gaat vinden. Scott legt uit dat hij nog wel graag een verschil wil laten 
zien tussen de Lange en de Korte reis, dus dat er wellicht inderdaad speciale activiteiten 
worden georganiseerd tijdens de Lange Reis.  
 
Scott verzoekt de ALV het kopje Wintersport/sport te lezen en licht deze toe. Haije geeft aan 
dat de wintersport vorig jaar ook niet is doorgegaan en vraagt zich af of de deelnemers die een 
voucher hebben gekregen al bericht hebben gehad over het besluit van Scott om de 
wintersport wederom niet door te laten gaan. Scott geeft het woord aan Stan om deze vraag te 
beantwoorden. Stan biedt zijn excuses aan voor het feit dat dit nog niet is gebeurd. Daarnaast 
legt hij uit dat de deelnemers zelf kunnen bepalen of ze de voucher uit willen laten betalen of 
dat ze hem in willen zetten voor hun eigen vakantie.  
 
Scott verzoekt de ALV het kopje AJD te lezen en licht deze toe. Hier zijn geen vragen over. 
 
Scott verzoekt de ALV het kopje promotie en inschrijvingen te lezen en licht deze toe. Hier 
zijn geen vragen over. 
 
Scott verzoekt de ALV het kopje vicevoorzitterschap te lezen en licht deze toe. Hier zijn geen 
vragen over. 
 
Puck leest de tussentijds ingekomen stukken voor: 

 
 
Ik geef mijn machtiging aan Abel ter Steege  
 
Gr, 
Tristan Bosch 
 

 
 
Ik machtig bij dezen Joost Meyer voor de ALV. 
 
gr Jelle C. Noorman 
 

 
 
Beste secretaris, 
  
Ik kom terug op mijn eerdere machtiging en machtig hierbij de specialist op het Pauwel 
Kwak-gebied: Jens Struik.  
  
Met hartelijke groet, 
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Justin Spruit 
 

 
 
 

VI. Commissaris Extern 
 

Laura verzoekt de ALV het kopje inleiding te lezen. Hier zijn geen vragen over. 
 
Laura verzoekt de ALV het kopje Commissie Extern te lezen. Hier zijn geen vragen over. 
 
Laura verzoekt de ALV het kopje formele activiteiten te lezen. Hier zijn geen vragen over. 
 
Laura verzoekt de ALV het kopje partnerdatabase te lezen. Hier zijn geen vragen over. 
 
Laura verzoekt de ALV het kopje Mastercommissie te lezen. Hier zijn geen vragen over. 
 
Laura verzoekt de ALV het kopje alumnibeleid te lezen. Hier zijn geen vragen over. 
 
Laura verzoekt de ALV het kopje alumninieuwsbrief te lezen. Haije vraagt of er al sprake is 
geweest van samenwerking met de BB commissie op dit beleid. Laura geeft aan dat dit een 
goed idee is en dat ze hier zeker voor open staat. 
 
Laura verzoekt de ALV het kopje promotie te lezen. Hier zijn geen vragen over. Stan geeft 
wel aan dat Laura goed bezig is aangezien er weinig vragen worden gesteld.  
  
 
8.  W.V.T.T.K. 
 
9. Decharge Stemcommissie 
 
Haije en Nadia worden bedankt voor hun inzet gedurende de ALV waarna zij worden 
gedechargeerd als stemcommissie. 
 
10. Rondvraag 
 
Nadia vraag of het bestuur er nog fiducie in heeft. Het antwoord is unaniem ja.  
 
11. Sluiting 
 
Rick sluit de vergadering op 28 oktober 2020 om 23:10.  
 

 


